
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Vlkov

dne 6. 2. 2023
č. 5/Z22

Začátek jednání: 19:33

Předsedající: Mgr. Jindřich Michal

Zapisovatel: Mgr. Jindřich Michal

Ověřovatelé zápisu: Mgr. Andrea Rousová, ing. Zuzana Musilová

Přítomní zastupitelé: Marie Filoušová, Klíma Luděk, Bc. Kočí Ondřej, Míčka Jan, Mgr. Michal 
Jindřich, ing. Musilová Zuzana, Oldřich Rambousek, Mgr. Rousová Andrea, Mgr. Vrbková 
Monika

Nepřítomní zastupitelé: –

Hosté: –

Přítomní občané: ing. Jitka Kočí

Prezenční listina tvoří přílohu č. 1 tohoto zápisu.

1. Určení ověřovatelů zápisu a zpráva o kontrole zápisu minulého
Starosta obce jmenoval zapisovatele zápisu. Ověřovatelé zápisu minulého zasedání 
zastupitelstva obce vystoupili s výsledky ověření. Ověřovatelé nemají k zápisu připomínky.

2. Schválení programu
Starosta seznámil přítomné s navrženým programem:

1. Určení ověřovatelů zápisu

2. Schválení programu

3. Informace OÚ

4. Dětské hřiště

5. Pronájem KD pro sportovní účely, dotace Sokolu

6. Pronájem kluboven

7. Rozpočet

8. Dar ŘSD
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9. Akce Čistá Vysočina

10. Výročí

11. Různé

Starosta navrhl projednat žádost Jitky Kočí, která přišla na jednání zastupitelstva obce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo schvaluje program schůze.

Pro: 9 Zdrželi se: 0 Proti: 0

Usnesení č. 1/5/Z22 bylo schváleno.

3. Informace OÚ
Starosta přednesl přítomným informace OÚ.

Zastupitelstvo vzalo tyto informace na vědomí.

4. Dětské hřiště
Předsedající zahájil diskuzi k podobě dětského hřiště dle zaslaného návrhu. Proběhla diskuze 
během níž se zastupitelstvo dohodlo na vyřazení pískoviště z návrhu z hygienických důvodů a 
poukázalo na problematiku dalšího provozu. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo schvaluje vybudování dětského hřiště podle návrhu s úpravou vyřazením 
pískoviště.

Pro: 9 Zdrželi se: 0 Proti: 0

Usnesení č. 2/5/Z22 bylo schváleno.

5. Pronájem KD pro sportovní účely

Starosta obce navrhl stanovení poplatku pro pronájem KD pro sportovní účely na 200 Kč za hodinu. 
Dále byla projednána dotace organizaci Sokol Vlkov, která pokryje náklady na pronájem prostor na 
jejich tréninky a zápasy.

Návrh usnesení:
1) Zastupitelstvo obce stanovuje výši hodinového pronájmu KD pro sportovní účely na 
200 Kč.
2) Zastupitelstvo obce schvaluje dotaci pro Sokol Vlkov na pokrytí nákladu na pronájem 
prostor na tréninky a zápasy v KD ve Vlkově.

Pro: 9 Zdrželi se: 0 Proti: 0

Usnesení č. 3/5/Z22 bylo schváleno.
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6. Pronájem kluboven

Starosta obce zastupitelům sdělil, že byl vystavený záměr o pronájmu obou kluboven na úřední 
desce. O jednu klubovnu projevilo zájem MS Vlkov a o druhou SDH Vlkov. Zastupitelé Jindřich 
Michal, Jan Míčka a Ondřej Kočí oznámili před hlasováním svůj střet zájmů.

Návrh usnesení:
1) Zastupitelstvo obce schvaluje pronájem „levé“ klubovny na 4 roky MS Vlkov za 1 500 Kč 
ročně.
2) Zastupitelstvo obce schvaluje pronájem „pravé“ klubovny na 1 rok SDH Vlkov za 1 500 Kč 
ročně.

Pro: 9 Zdrželi se: 0 Proti: 0

Usnesení č. 4/5/Z22 bylo schváleno.

7. Rozpočet

Starosta oznámil, že návrh rozpočtu byl vystaven na úřední desce více než 15 dní. Navrhl 
následující změny:

1. Změna na příjmové straně, pol. 1122 na částku 625 670 Kč

2. Změna na výdajové straně, par. 6399, pol. 5365 na částku 625 670 Kč

3. Změna na příjmové straně, par. 3613, pol. 2132 o navýšení o 31 600 Kč

4. Změna na výdajové straně, par. 3419, pol. 5229 o navýšení o 31 600 Kč

5. Změna z důvodu konání voleb o 26 322 na příjmové i výdajové straně

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje návrh rozpočtu se zapracovanými změnami.

Pro: 9 Zdrželi se: 0 Proti: 0

Usnesení č. 5/5/Z22 bylo schváleno.

8. Dar silnice od ŘSD

Ředitelství silnic a dálnic poslalo zastupitelstvu obce smlouvu o daru části bývalé silnice I/37. 
Pozemky pod silnicí nejsou vypořádány. Zastupitelé se domluvili, že je potřeba získat více 
informaci a dle potřeby i právní analýzu.

9. Akce Čistá Vysočina
Na obecní úřad přišla výzva k uspořádání akce Čistá Vysočina. Zastupitelé se domluvili, že se 
k výzvě připojí a to dne 15. 4. ve 14.00 hodin. Starosta zařídí vše potřebné.
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10. Různé, diskuze
V rámci diskuze se diskutovalo na tato témata:

• Pan Olin Rambousek podotkl, že je potřeba objednat kapelu na pouť. Starosta a Marie 
Filoušová byli vyzvání k jednání s chasou o podobě poutě.

• Paní Andrea Rousová a Marie Filoušová navrhly vytvoření dětského klubu, jehož náplní by 
byl všestranný rozvoj dětí pomocí nejrůznějších činností. Nápad byl pozitivně přijat, ale je 
potřeba dořešit umístění tohoto klubu.

Další termín zasedání zastupitelstva byl předběžně domluven na: 13. 3. 2023

Zasedání skončilo v 21.05

Přílohy zápisu:
1. Prezenční listina
2. Zveřejněná informace o konání ustavujícího zasedání podle § 93 odst. 1 zákona 

o obcích

Datum pořízení zápisu: 7. 2. 2023

Zapisovatel: Mgr. Jindřich Michal

Starosta: Mgr. Jindřich Michal

Místostarosta: Luděk Klíma

Ověřovatelé zápisu: Mgr. Andrea Rousová,

ing. Zuzana Musilová
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